
Kommunestyrets behandling av sak 43/2024 i møte 02.05.2024: 
 
Behandling 

Bård Skaslien (Venstre) Endringsforslag: 
Pkt 2, bokstav a:  
Siste setning fjernes. 
For forslaget stemte 11: Eirin Heggvold (AP), Arne Rønning (MDG), Ola Skarsheim (SP), Tore Aasheim 
(SV), Bård Skaslien (V), Elisabeth Hals (V), Hans Bøe (V), Haakon Nordseth (V), Ingrid Husdal Dørum 
(V), Iver Vammervold (V), Odin Sande (V) 
Imot forslaget stemte 14: Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve (AP), Trond Mesloe 
(AP), John Lauritzen (Frp), Olav Kvam (Frp), Eli Dahle (H), Linda Blindheim (H), Solveig Rise Mjøen (H), 
Thorvald Storli (H), Alf Morten Olsen (KrF), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Odd Arne Hoel (SP), Vemund 
Ørstad (SP) 
Dermed er endringsforslaget ikke vedtatt. 
  
Bård Skaslien (Venstre) Endringsforslag: 
Pkt 3: 
Kommunestyret ber om at Kommunedirektøren tallfester kapasitetsmanglene som er påpekt både 
når det gjelder tilbud og bemanning. Det samme gjelder også utviklingen i sykefraværet generelt og 
korttidssykefraværet spesielt, som rapporten påpeker som en hovedårsak til manglende 
måloppnåelse når det gjelder færre ansatte å forholde seg til for tjenestemottakerne. 
 
For forslaget stemte 24: Eirin Heggvold (AP), Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve 
(AP), Trond Mesloe (AP), John Lauritzen (Frp), Olav Kvam (Frp), Eli Dahle (H), Linda Blindheim (H), 
Solveig Rise Mjøen (H), Thorvald Storli (H), Arne Rønning (MDG), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Odd Arne 
Hoel (SP), Ola Skarsheim (SP), Vemund Ørstad (SP), Tore Aasheim (SV), Bård Skaslien (V), Elisabeth 
Hals (V), Hans Bøe (V), Haakon Nordseth (V), Ingrid Husdal Dørum (V), Iver Vammervold (V), Odin 
Sande (V) 
Imot forslaget stemte 1: Alf Morten Olsen (KrF) 
Dermed er endringsforslaget vedtatt. 
  
Eli Dahle (Høyre) Tilleggsforslag: 
Utredningen vedtatt 1/2-24 sak 24/4 som skal danne grunnlag for en anbefaling om hvordan 
tjenestetilbudet ved Oppdal helsesenter bør være for å dekke fremtidens behov for 
sykehjemstjenester, legges frem for kommunestyret innen 30.06.2024. Kommunestyret vil prioritere 
en økning i antall sykehjemsplasser.  
 
For forslaget stemte 6: John Lauritzen (Frp), Olav Kvam (Frp), Eli Dahle (H), Linda Blindheim (H), 
Solveig Rise Mjøen (H), Thorvald Storli (H) 
Imot forslaget stemte 19: Eirin Heggvold (AP), Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve 
(AP), Trond Mesloe (AP), Alf Morten Olsen (KrF), Arne Rønning (MDG), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Odd 
Arne Hoel (SP), Ola Skarsheim (SP), Vemund Ørstad (SP), Tore Aasheim (SV), Bård Skaslien (V), 
Elisabeth Hals (V), Hans Bøe (V), Haakon Nordseth (V), Ingrid Husdal Dørum (V), Iver Vammervold (V), 
Odin Sande (V) 
Dermed er tilleggsforslaget ikke vedtatt. 
  
Tore Aasheim (Sosialistisk venstreparti), Venstre og Miljøpartiet De Grønne Tilleggsforslag : 
Ny punkt 2f: 

1. Oppdal kommune skal ha en helhetlig tilnærming til eldre og deres helse, noe som inkluderer 
fysisk, seksuell og mental helse. 



For forslaget stemte 24: Eirin Heggvold (AP), Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve 
(AP), Trond Mesloe (AP), John Lauritzen (Frp), Olav Kvam (Frp), Eli Dahle (H), Linda Blindheim (H), 
Solveig Rise Mjøen (H), Thorvald Storli (H), Arne Rønning (MDG), Heidi Aarsheim Bøe (SP), Odd Arne 
Hoel (SP), Ola Skarsheim (SP), Vemund Ørstad (SP), Tore Aasheim (SV), Bård Skaslien (V), Elisabeth 
Hals (V), Hans Bøe (V), Haakon Nordseth (V), Ingrid Husdal Dørum (V), Iver Vammervold (V), Odin 
Sande (V) 
Imot forslaget stemte 1: Alf Morten Olsen (KrF) 
Dermed er tilleggsforslaget vedtatt. 
  
Kontrollutvalgets forslag til vedtak:  
1. Kommunestyret tar rapport fra forvaltningsrevisjon av kommunens implementering av 
eldrestrategien til orientering.  
2. Kommunestyret ber om at kommunedirektøren snarlig følger opp de svakheter som rapporten 
avdekker og sørger for å:  
a. sikre at brukernes behov for riktige tjenester blir ivaretatt ved kapasitetsmangel i enkelte 
tjenester. Kontrollutvalget mener det er uheldig å rokkere personell mellom de ulike tjenestene for å 
dekke opp hull i turnuser.  
b. sikre informasjonsflyt til alle eldre for å nå ut til aktuelle brukere og pårørende.  
c. sikre nødvendige fagressurser og tiltak slik at eldre mestrer hverdagen og kan bo lenger hjemme.  
d. sikre trygge og forutsigbare overgangssituasjoner i omsorgstrappa og mellom sykehus og 
kommune. Legge til rette for at vedtak om tjenester blir fulgt av et tilbud så raskt som mulig.  
e. ivareta pårørende ved å tilby bedre og mer fleksible dagtilbud og avlastningsordninger.  
3. Kontrollutvalget ber om at kommunestyret tallfester kapasitetsmanglene som er påpekt både når 
det gjelder tilbud og bemanning.  
4. Kommunestyret ber om at kommunedirektøren rapporterer skriftlig til kontrollutvalget om 
oppfølgingen av rapporten innen 15. oktober 2024. 
 
For forslaget stemte 25: Eirin Heggvold (AP), Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve 
(AP), Trond Mesloe (AP), John Lauritzen (Frp), Olav Kvam (Frp), Eli Dahle (H), Linda Blindheim (H), 
Solveig Rise Mjøen (H), Thorvald Storli (H), Alf Morten Olsen (KrF), Arne Rønning (MDG), Heidi 
Aarsheim Bøe (SP), Odd Arne Hoel (SP), Ola Skarsheim (SP), Vemund Ørstad (SP), Tore Aasheim (SV), 
Bård Skaslien (V), Elisabeth Hals (V), Hans Bøe (V), Haakon Nordseth (V), Ingrid Husdal Dørum (V), 
Iver Vammervold (V), Odin Sande (V) 
Dermed er kontrollutvalgets forslag, med vedtatte endringsforslag og tilleggsforslag, vedtatt. 
 
 
Vedtak 

1. 
Kommunestyret tar rapport fra forvaltningsrevisjon av kommunens implementering av 
eldrestrategien til orientering.  
2. 
Kommunestyret ber om at kommunedirektøren snarlig følger opp de svakheter som rapporten 
avdekker og sørger for å:  
a. Sikre at brukernes behov for riktige tjenester blir ivaretatt ved kapasitetsmangel i enkelte 
tjenester. Kontrollutvalget mener det er uheldig å rokkere personell mellom de ulike tjenestene for å 
dekke opp hull i turnuser.  
b. Sikre informasjonsflyt til alle eldre for å nå ut til aktuelle brukere og pårørende.  
c. Sikre nødvendige fagressurser og tiltak slik at eldre mestrer hverdagen og kan bo lenger hjemme.  
d. Sikre trygge og forutsigbare overgangssituasjoner i omsorgstrappa og mellom sykehus og 
kommune. Legge til rette for at vedtak om tjenester blir fulgt av et tilbud så raskt som mulig.  
e. Ivareta pårørende ved å tilby bedre og mer fleksible dagtilbud og avlastningsordninger.  



f. Oppdal kommune skal ha en helhetlig tilnærming til eldre og deres helse, noe som inkluderer 
fysisk, seksuell og mental helse. 
3. 
Kommunestyret ber om at Kommunedirektøren tallfester kapasitetsmanglene som er påpekt både 
når det gjelder tilbud og bemanning. Det samme gjelder også utviklingen i sykefraværet generelt og 
korttidssykefraværet spesielt, som rapporten påpeker som en hovedårsak til manglende 
måloppnåelse når det gjelder færre ansatte å forholde seg til for tjenestemottakerne. 
4. 
Kommunestyret ber om at kommunedirektøren rapporterer skriftlig til kontrollutvalget om 
oppfølgingen av rapporten innen 15. oktober 2024. 
 


